
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 16.09.2015 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 
1. Informatívna správa o zbere údajov na  šk. rok 2015/2016  

2. Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta 

3.Čerpanie finančných prostriedkov z Fondu opráv a údržby  v školách a školských      

zariadeniach /za obdobie rokov2011-2015/ 

4. Úprava rozpočtu školstva/ 3.úprava-navýšenie fin. prostriedkov na ŠKD v dvoch  ZŠ/ 

5.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

6. Rôzne 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov. 

Predstavil nového metodika školstva, Mgr. Juraja Bottku. PaedDr. Černý požiadal 

o prerokovanie 2 bodu na záver.  Členov komisie oboznámil s programom zasadnutia, ktorý bol 

jednomyseľne schválený. 

 

1.Informatívna správa o zbere údajov na  šk. rok 2015/2016 

Mgr. Bottka informoval členov komisie o údajoch zo zberu a porovnal údaje s predchádzajúcim 

školským rokom. Predložil tabuľky, kde porovnával počty žiakov v školskom  roku 2014/2015 

a 2015/2016.V tabuľkách je vidieť stúpajúcu tendenciu počtu žiakov oproti minulému 

školskému roku.  

Predseda komisie PaedDr. Černý, Mgr. Tábori, Mgr. Ján Marsall mali otázku, ohľadne veľkého 

počtu integrovaných žiakov na školách G. Dusíka ,ZŠ SNP a zároveň požiadali o osvetlenie 

problematiky  integrovaných žiakov na menovaných školách do ďalšej komisie školstva. 

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o zbere údajov za šk. rok 

2015/2016 

 

3. Čerpanie finančných prostriedkov z Fondu opráv a údržby v školách a školských 

zariadeniach / za obdobie rokov 2011-2015/ 

 

Komisia školstva na základe vypracovanej tabuľky za obdobie 2011-2015 berie na  vedomie 

správu o čerpaní finančných prostriedkov z Fondu opráv a údržby v školách a školských 

zariadeniach.  

 

4.Úprava rozpočtu školstva/3. úprava – navýšenie fin. prostriedkov na ŠKD v dvoch ZŠ/ 

Mgr. Juraj Bottka informoval členov komisie o potrebe navýšenia prostriedkov na základe 

žiadostí riaditeľov škôl z dôvodu, že v predmetných základných školách prišlo k navýšeniu 

počtu detí v školskom roku 2015/2016 a z toho dôvodu je potrebné od 1.9.2015 zvýšiť počet 

tried ŠKD, čo si vyžaduje v oboch ZŠ prijať navyše jednu pracovnú silu-vychovávateľku do 

školského klubu detí. 

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o úprave rozpočtu školstva 

 



5. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

PaedDr. Černý vyzval metodika školstva, aby prečítal žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov 

Mgr. Juraj Bottka Mgr. informoval o troch žiadostiach: 

1. MŠ SNP - kúpa veľkokuchynských sporákov, tri cenové ponuky (2 267,73 €, 2 547,00 

€, 2 598,00 €) 

2. MŠ Nová doba – poškodená omietka na budove, taktiež na múriku pred budovou, dve 

cenové ponuky (2 567,00 €, 2 169,00 € ) 

3. ZŠ SNP – presakovanie vlhkosti v stropovej časti triedy, cenová ponuka 67,50 € 

Lucia Galambošová informovala členov Komisie školstva, že Finančná komisia odporučila 

navýšenie finančných prostriedkov do Fondu opráv a údržby v školách a školských 

zariadeniach o 6000 €. 

Komisia školstva sa uzniesla, že po navýšení rozpočtu Fondu opráv a údržby v školách 

a školských zariadeniach o 6000 €, budú finančné prostriedky vo výške  5442,55 € na kúpu 

veľkokuchynských sporákov v MŠ SNP poskytnuté s Fondu opráv a údržby. V prípade žiadosti 

MŠ Nová doba navrhuje komisia školstva prešetrenie poškodenej omietky a múriku pred 

budovou MŠ Nová doba, zároveň doplnenie ďalších dvoch cenových ponúk, nakoľko sa jedná 

o žiadosť nad 1000 €. 

V prípade žiadosti odstránenie havarijného stavu - presakovanie vlhkosti v stropovej časti sa 

komisia školstva uzniesla, aby požadovanú čiastku vo výške 67,5 € ZŠ uhradila z príjmov školy. 

 

2. Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta 

Materiál bol zaslaný mailom členom komisie. 

Komisia školstva MsZ na svojom zasadnutí prerokovala  „Program hospodárskeho a sociálneho 

rozvoj mesta Galanta na roky 2015-2020“. 

Správu berie na vedomie a odporúčajú ju MsZ na schválenie. 

 

 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie bolo 

určené na 4.11.2015 o 14:00 hod. 

 

 

 

V Galante, dňa 18.09.2015      PaedDr. Peter Černý  

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                                 predseda komisie  

  

 

 

 

  

 

 


